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A hivatalnokok elbocsátásáról várhatóan a jövõ héten dönt a megyei tanács
  Nyitra.  A hivatalnokok elbocsátásáról várhatóan a jövõ héten dönt a megyei tanács
  Nyitra. Az elõzetes politikai megállapodásokat betartva tegnap megválasztották Nyitra megye
két új alelnökét – Yubica Burdovát (Smer) és Ján Vaneot (KDH). Kettejük közül a Smer jelöltje
rendelkezik aláírási jogkörrel (és helyettesítheti bizonyos helyzetekben az elnököt), a
kereszténydemokrata alelnök megõrzi képviselõi mandátumát, s fõként a bizottságok munkáját
felügyeli majd. 
  Az új képviselõ-testület – megelõzendõ az elõzõ választási idõszakban lezajlott vitákat –
határozatba foglalta azt is, hogy mi tekintendõ az elnök távollétének – eszerint az alelnök csak
akkor jogosult bizonyos elnöki jogkörök gyakorlására, ha az legalább öt munkanapon át nem
jelenik meg a hivatalban. Az alelnökök fizetését az elnöki fizetés ötven százalékában határozták
meg. 
  Arra hivatkozva, hogy a megyei közgyûlésben a legerõsebb frakcióval rendelkezik, az MKP is
igényt tartott egy alelnöki helyre, indítványát azonban a koalíciós többség elvetette. Milan Belica
megyei elnök úgy véli, a tisztségek elosztása így is híven tükrözi a megyei testületben kialakult
erõviszonyokat, mert az MKP megõrizheti a megyei fõellenõr posztját, ami – a kompetenciák
tekintetében – sokkal jelentõsebb, mint az alelnöké, ráadásul a megyei tanácsban is négy
jelöltje van. Az MKP frakcióvezetõje, Farkas Iván viszont azzal érvel, hogy a fõellenõr posztja
nem politikai funkció, és Kuczmann Imre, a jelenlegi fõellenõr nem is az MKP tagja, ezért a
magyarok változatlanul igényt tartanak egy alelnöki posztra. 
  Farkas nem teljes mértékben elégedett a bizottsági posztok elosztásával sem, de az
eredményt elfogadható kompromisszumnak tartja. „A megyei tanács ülésén csak a négy
legjelentéktelenebb bizottság elnökének posztját kínálták fel nekünk, vagyis a
mandátumvizsgáló, az ellenõrzõ, az érdekek összeférhetetlenségét vizsgáló és területfejlesztési
bizottságét. Ebbe nem egyeztünk bele, és kilátásba helyeztük: ha nem sikerül elfogadtatnunk
legalább a követeléseink egy részét, akkor azzal nyilvánítjuk ki elégedetlenségünket, hogy
egyetlen bizottságba sem jelölünk elnököt. Végül megkaptuk a régiófejlesztési bizottság elnöki
helyét, az egészségügyi, közlekedési, oktatási, pénzügyi, szociális és kulturális bizottságokba
pedig mi jelölhetjük az alelnököt. Komoly fenntartásaink vannak az ellenõrzõ bizottság
létrehozásával szemben, mivel a törvény szerint a fõellenõr a megyei hivataltól függetlenül
mûködik, és tevékenységét nem a képviselõ-testület ellenõrzi. Az önkormányzatokban sem
helyi, sem megyei szinten sehol sem mûködik ilyen bizottság, ezért ebbe nem is jelölt tagot az
MKP” – mondta Farkas Iván. 
  A testület tegnap ismét megszüntetett néhány, az elõzõ közgyûlés által hozott határozatot –
többek közt azt is, amely a Vágsellye és Deáki közötti út felújításáról szólt. Az MKP megyei
képviselõcsoportja nemcsak azért ellenzi ezt a döntést, mert a szóban forgó útszakaszra már
elköltöttek 1,6 millió koronát, hanem azért is, mert a Vágsellyei járásban ez volt az egyetlen
komoly útkarbantartási befektetés. A megyei hivatalban betöltött osztályvezetõi és helyettesi
posztok betöltésérõl, a személycserékrõl és az elbocsátásokról a tegnapi ülésen még nem esett
szó. Az új szervezeti felosztást jövõ héten tárgyalja meg a megyei tanács, és az elfogadott
javaslatot a soron következõ ülésen terjeszti elõ. Milan Belica azonban annyit elárult: bár a
szlovák nagykoalíció képviselõi már megegyeztek egymás között, a személyzeti kérdésekben
övé lesz az utolsó szó. 
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